
 1 

Protokół nr XXVII/2013 
z sesji Rady Gminy w Krzemieniewie 

z dnia 08 kwietnia 2013 r. 
 

 

Sesja Rady Gminy w Krzemieniewie odbyła się 08 kwietnia 2013 r. o godz. 1300 w 

Sali Urzędu Gminy w Krzemieniewie. 

Otwarcia obrad dokonał przewodniczący Rady Stanisław Osięgłowski, który powitał 

obecnych radnych a w imieniu Rady zaproszonych gości: Andrzeja Pietrulę – Wójta Gminy, 

Ryszarda Patelkę - zastępcę Wójta, Dorotę Andrzejewską - Skarbnika Gminy,   Longinę 

Szulc - Sekretarza Gminy.  Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do protokółu. 

Przewodniczący poinformował radnych, że sesja została zwołana przede wszystkim w 

związku z pilną potrzebą podjęcia uchwały zmieniającej jedną z uchwał przyjętych na 

poprzedniej sesji, dotyczącą regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Krzemieniewo. 

Następnie Przewodniczący - na podstawie listy obecności - stwierdził, że w obradach 

bierze udział 15 radnych i że wobec tego Rada jest władna do podejmowania uchwał.  

Przewodniczący zaproponował następujący porządek obrad: 

1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej Sesji. 

3. Pytania, wnioski, interpelacje radnych. 

4. Podjęcie uchwały w sprawie  zmiany  uchwały nr XXVI/144/2013 Rady Gminy 

Krzemieniewo z dnia 27 lutego 2013 r. w sprawie regulaminu utrzymania 

czystości i porządku na terenie gminy Krzemieniewo (druk nr 147) 

5. Podjęcie uchwały w sprawie  wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie 

gminy Krzemieniewo środków stanowiących fundusz sołecki w roku 

budżetowym 2014 (druk nr 148). 

6. Odpowiedzi na pytania, wnioski i interpelacje. 

7. Wolne głosy. 

8. Zakończenie.   

 

Radni nie zgłosili uwag do zaproponowanego porządku obrad. 

 

Ad p.2. 

Przewodniczący zapytał radnych o uwagi do projektu protokółu z poprzedniej sesji. 

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem protokółu z XXVI sesji.  

Za przyjęciem protokółu głosowało 15 obecnych  radnych – przyjęty został jednogłośnie. 
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Ad p.3. 

W kolejnym punkcie obrad przewodniczący Rady zaprosił radnych do zgłaszania 

interpelacji, wniosków i zadawania pytań. 

 

Jako pierwszy głos zabrał radny Radosław Sobecki, który prosił o informację o  

wprowadzaniu nowych tabliczek z numerami posesji (według ujednoliconych wzorców i z 

nazwą miejscowości); pytał m.in. o koszty i czy jakąś ich część będzie pokrywała gmina.  

Radny Marek Garbacz zapytał jaki jest status własności stacji uzdatniania wody w 

Drobninie. 

Radna Maria Kamyczek wspólnie z radnym Jerzym Kozakiem  złożyli pisemną interpelację 

w imieniu mieszkańców osiedla w Pawłowicach, dotyczącą sprawy lokalizacji  biogazowni, 

której zbudowanie planowane jest na terenie gminy Rydzyna, ale w bezpośrednim 

sąsiedztwie osiedla w Pawłowicach.   

Na ręce przewodniczącego Rady złożono pisemną interpelację zawierającą wniosek 

mieszkańców z dnia 14.01.2013 r. o zmianę lokalizacji biogazowni i reprezentowanie ich 

interesów w tej sprawie przez pana Wójta.  

Interpelację tę, stanowiącą załącznik nr 2 do niniejszego protokółu, przewodniczący 

przekazał panu Wójtowi. 

 

Ad p.4. 

W kolejnym punkcie porządku obrad z-ca Wójta  pan  Ryszard Patelka przedstawił projekt 

uchwały zmieniający uchwałę nr XXVII/144/2013 Rady Gminy Krzemieniewo z dnia 27 

lutego 2013 r. w sprawie regulaminu utrzymania czystości i porządku na terenie gminy 

Krzemieniewo.  

Zastępca Wójta wyjaśnił, że zmiana dotyczy § 16 ust 3 pkt 1, który otrzymuje nowe 

brzmienie: „1) bezpośrednio z nieruchomości - niesegregowane (zmieszane) odpady 

komunalne – nie rzadziej niż raz w miesiącu”. 

Poinformował również, że odnośnie wspomnianej uchwały zostało wszczęte 

rozstrzygnięcie nadzorcze, w wyniku którego Wojewoda Wielkopolski orzekł nieważność 

przepisów: §3 w zakresie zwrotu: „Obowiązek ten dotyczy również właścicieli 

nieruchomości położonych wzdłuż ciągów pieszo-jezdnych na szerokości 1,5 m ciągu 

przylegającego do danej nieruchomości”, §10,  §13 ust. 1 oraz 3 w zakresie zwrotów 

„odpowiadające obowiązującym normom”, §14 ust. 3 oraz §21. 

Po przedstawieniu projektu uchwały wywiązała się dyskusja. 

Radny Piotr Sikorski zapytał jak rozumieć pojęcie „pracownik rolny” użyte w §13 pkt 4. 

Ponadto zauważył, że w regulaminie powinniśmy wystrzegać się wyrażenia „nie rzadziej”. 
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Wójt odpowiedział, że zapis „nie rzadziej” nie jest błędem, jest uzasadniony i zapewnia 

odbieranie odpadów raz w miesiącu, ale jednocześnie dopuszcza odbieranie ich częściej, w 

zależności od potrzeb. 

Jeżeli chodzi o określenie „pracownik rolny” dotyczące osób zatrudnionych w zakładach 

takich jak np. Ośrodek Hodowli Zarodowej i nie mających stałej siedziby miejsca pracy 

jakim np. jest biuro, to powinno się je interpretować w sposób szczególny, uproszczony.  

Radny Marek Garbacz stwierdził, że nie rozumie istoty zmiany uchwały, w wyniku której 

obniża się koszty jednostkom uspołecznionym, osobom prawnym czy przedsiębiorcom a 

wobec rodzin wielodzietnych, czy wielopokoleniowych stosuje się prawie 100 % 

podwyżkę. Jako przykład podał rodzinę 6-osobową, która do tej pory płaciła za 1 kubeł 

odpadów miesięcznie ok. 30 zł. a stosując nowe stawki od 1 lipca br.,  tj. 9 zł za odpady 

segregowane od osoby, rodzina ta będzie ponosiła koszt w wysokości 54 zł. miesięcznie. 

Radny Radosław Sobecki stwierdził, że proponowana zmiana jest  korzystna dla małych 

podmiotów gospodarczych i życzył by sobie i innym dalszych obniżek tych kosztów. 

Na zakończenie dyskusji Przewodniczący stwierdził, że regulamin jest rozwiązaniem 

całkowicie nowym i zapewne jeszcze nie doskonałym. Dlatego sądzi, że zostanie on 

zweryfikowany dopiero po pewnym okresie stosowania go w praktyce i wówczas okaże 

się, czy niektóre zawarte w nim rozwiązania nie wymagają zmian lub korekt.  

Ponieważ  innych pytań nie było, przewodniczący przeprowadził głosowanie nad uchwałą.  

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 radnych, 1 radny wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała została przyjęta większością głosów i stanowi załącznik nr 3 do protokółu. 

 

Ad. p. 5. 

Projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na wyodrębnienie w budżecie Gminy 

Krzemieniewo środków stanowiących fundusz sołecki w roku budżetowym 2014 

przedstawił Wójt Gminy. 

Ponieważ nie zgłaszano pytań do przedstawionej uchwały Przewodniczący przeprowadził 

głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 15 obecnych radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i stanowi załącznik  nr 4 do niniejszego protokółu. 

 

Ad p.6. 

Do zgłoszonych pytań i interpelacji Wójt odniósł się następująco. 

- w sprawie wymiany tabliczek z nr domów poinformował, że w budżecie nie 

przewidziano wydatków na ten cel; możemy jedynie pomóc znaleźć wykonawcę 

takich  tabliczek.  Jeżeli chodzi o ujednolicenie tabliczek, gmina nie ma prawnych 

możliwości wpływu na ten proces. 
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- odnośnie terenu pod stacją uzdatniania wody w Drobninie, wójt poinformował, że do 

tej pory pan Ponikiewski o ten teren nie występował. 

- w nawiązaniu do pisemnej interpelacji złożonej przez radną Marię Kamyczek wójt 

odpowiedział, że oczekuje na spotkanie inwestora z mieszkańcami Pawłowic, na 

które również otrzymał zaproszenie, i że liczy na to, że na spotkaniu tym zostaną 

przedstawione szczegóły planowanej inwestycji i inwestor odniesie się do 

argumentów mieszkańców osiedla dotyczących lokalizacji biogazowni. 

 

Ad p. 7. 

W wolnych głosach i wnioskach radny Marek Garbacz poruszył sprawę polityki 

informacyjnej Związku Komunalnego, która jego zdaniem jest nie do końca szczera; 

wnioskował, aby w środkach masowego przekazu było więcej informacji nt. działalności 

Związku.  

Radna Alina Kamieniarz zapytała czy sprawa odprowadzenia wody deszczowej przy 

planowanej ścieżce rowerowej jest już rozwiązana. 

Wójt odpowiedział, że jeszcze nie, ponieważ nie doszło do zaplanowanego spotkania z 

zainteresowanymi mieszkańcami, mającymi posesje przy planowanej ścieżce.  

Radny Piotr Sikorski zapytał czy jest możliwość nawiezienia żużla na ul. Brzozową w 

Krzemieniewie. 

Wójt odpowiedział że nie - w tegorocznym budżecie nie przewidziano środków na zakup 

żużla. 

 

Ad p. 8. 

Innych spraw nie poruszano.  

O godzinie 1430przewodniczący podziękował zebranym za udział w sesji i zamknął obrady. 

 
 

 
 

Protokółowała: 

  
Przewodniczący 

Rady Gminy w Krzemieniewie 
 

 
(Bogusława Stróżyńska)  ( Stanisław Osięgłowski) 

 
 


